
اخبارخبر كوتاه
لشگری: از طریق کارگزار ۱۵ درصد قرارداد بازیکنان و رادوشوویچ پرداخت شد

شرایط پرداخت طلب کالدرون پیچیده شده

اتفاقی که برای پرسپولیس »ترسناک« است

 »سدی« كه دیگر محکم نیست!

MIS واكنش دوباره ذوب آهن به بیانیه نفت

همه مصائب جانشین علی نژاد در وزارت ورزش؛ 

از فوتبال زدگی تا معضل انتخابات فدراسیون ها

مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس گفت: 
متاسفانه رادوشوویچ پس از دریافت ۵۰ هزار یورو 
با وجود قولی که برای حضور در تمرین داده بود، 
بدون اطلاع دادن به ما و کادر فنی شبانه کشورمان 

را ترک کرد.
مصطفی لشگری در گفت وگو با برنامه تهران 
کارگزار  از  رونمایی  درباره  تهران،  رادیو  ورزشی 
جدید باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: با تلاش های 
مجموعه های  با  صدری  جلسات  و  صورت گرفته 
عنوان  به  ماژ  ایده پویان  شرکت  درنهایت  مختلف، 
و  موجود  شرایط  در  شد.  معرفی  باشگاه  کارگزار 
بودند  گذاشته  پیش  پا  که  مجموعه هایی  میان  از 
کارگزار  و  داشت  را  شرایط  بهترین  شرکت  این 
شد.  انتخاب  قرارداد  مبلغ  بیشترین  با  پرسپولیس 
به  توجه  با  هر سال  و  است  ساله  قرارداد سه  این 
شرایط روز درصدی به مبلغ قرارداد سال اول اضافه 
می شود. امیدواریم با همکاری، هماهنگی و حمایت 
این مجموعه مشکلات مالی پرسپولیس حل شود و 

دیگر دغدغه ای از این بابت نداشته باشیم.
کارگزار  با  قرارداد  طریق  از  داد:  ادامه  وی 
را  رادوشوویچ  پول  و  بازیکنان  قرارداد  درصد   ۱۵
پرداخت کردیم. البته پولی که به تیم های آکادمی 
بود  منابعی  از طریق  دادیم  دیگر  جا های  برخی  و 
تامین  دیگر  محل های  از  تلاش های صدری  با  که 
به شکلی  شرایط  بعد  به  این  از  امیدواریم  کردیم. 
باشد که بتوانیم ضمن پرداخت مطالبات، وضعیت 

مالی خوبی برای تیم به وجود بیاوریم.
در  پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
و  از کشورمان  رادوشوویچ  بوژیدار  خصوص خروج 
پایان خط  به  با سرخ پوشان  بازیکن  این  آیا  اینکه 
باشگاه  می دانند  همه  داد:  توضیح  است،  رسیده 
است،  داشته  مالی  مشکل  همیشه  پرسپولیس 
وجود  تاکنون  گذشته  از  هم  رادوشوویچ  مشکل 

از  قبل  است.  شده  دلخوری اش  سبب  و  داشته 
رادو  با  جلسه  دو  صدری  کشورمان،  از  خروجش 
توافقاتی صورت گرفت که طبق آن  و  برگزار کرد 
۵۰ هزار یورو به وی پرداخت کردیم و قرار شد دو 
تا سه هفته دیگر هم ۴۰ هزار یورو به وی بدهیم 
شود،  برابر  بازیکنان  سایر  با  دریافتی اش  درصد  تا 
اما متأسفانه پس از دریافت ۵۰ هزار یورو با وجود 
بدون  بود،  داده  تمرین  در  حضور  برای  که  قولی 
را  فنی شبانه کشورمان  و کادر  ما  به  اطلاع دادن 

ترک کرد.
لشگری اضافه کرد: اکنون هم در حال مذاکره 
تمرینات  و  ایران  به  ان شاءالله  و  هستیم  رادو  با 
طبق  باشد.  تیم  کنار  در  و  بازگردد  پرسپولیس 
وعده ای که به رادو دادیم پولش را تامین می کنیم. 
صحبت  مشغول  و  تماس  در  بازیکن  این  با  دائم 
و  گذشته  از  اما  بازگردد،  تمرینات  به  تا  هستیم 
دلخور  نداده ایم  وی  به  که  زیادی  پول  همچنین 

است. با وجود طلبکار بودن بیشتر بازیکنان، قرارداد 
تسویه  آن ها  پاداش  و  به سال های گذشته  مربوط 
شد. شاید امسال جزو معدود دفعاتی باشد که صد 
با تلاش های  بازیکنان  قرارداد سال گذشته  درصد 
قرارداد فصل جدیدشان  از  و  پرداخت شد  صدری 

هم ۲۰ درصد پرداخت کردیم.
پرسپولیس  در  پول  پرداخت  افزود:  وی 
از  ندارد.  سوز  و  سوخت  اما  دارد،  زود  و  دیر 
ما  و  بماند  ایران  در  کردیم  درخواست  رادوشوویچ 
هم مطالباتش را در چند قسط پرداخت می کنیم، 
و  است  گذشته  برای  انباشته اش  طلب های  اما 
و  صبر  رادو  گویا  نیست.  صدری  دوره  به  مربوط 
همکاری با پرسپولیس ندارد. همان گونه که طلب 
رادو هم پول  به  را پرداخت کردیم  بازیکنان  سایر 
می دادیم، ولی شبانه از ایران رفت و خانواده اش هم 

زودتر از وی از کشورمان خارج شده بودند.
در  پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط  مدیر 

بر  مبنی  محمدی  گل  یحیی  اظهارنظر  خصوص 
اینکه وحدت هنانوف و منوچهر صفروف دو بازیکن 
تاجیکستانی پرسپولیس در تهران مانند توریست ها 
همه  از  خودمان  برای  زمان  داد:  توضیح  شده اند، 
بازیکن  دو  این  زودتر وضعیت  باید  و  است  مهم تر 
را مشخص کنیم تا برای پرسپولیس بازی کنند و 
کمک حال تیم باشند، اما به دلیل بسته بودن پنجره 
نقل و انتقالاتی و مانعی که برای ثبت قراردادشان 
کالدرون  مشکل  هستیم  منتظر  همچنان  داریم 
حل و پنجره پرسپولیس باز شود تا بتوانیم قرارداد 

بازیکنان را ثبت کنیم.
خبر هایی  گذشته  روز  کرد:   تصریح  وی 
ترک  را  کشورمان  و  هستند  دلخور  آن ها  که  آمد 
صحت  خبری  چنین  وجه  هیچ  به  اما  کرده اند، 
و  هستند  کشورمان  در  صفروف  و  هنانوف  ندارد. 
امروز هم مانند روز های گذشته منظم با پرسپولیس 
امیدواریم  و  هستند  آماده  کاملا  می کنند.  تمرین 
برای  تا  کنیم  ثبت  را  آن ها  قرارداد  بتوانیم  زودتر 

پرسپولیس بازی کنند.
نشستن  وجود  با  اینکه  خصوص  در  لشکری 
مربی  این  حساب  در  کالدرون  طلب  از  قسط  دو 
ظاهرا باشگاه پرسپولیس برای پرداخت قسط سوم 
طلب وی به مشکل خورده است، گفت: در تلاش 
هستیم این واریزی هم به زودی انجام شود تا خبر 
انتقالات  و  نقل  پنجره  شدن  باز  مورد  در  خوشی 
پرسپولیس به هواداران بدهیم و قرارداد دو بازیکن 
تاجیکستانی هم ثبت شود. شرایط پرداخت طلب 
کالدرون مقداری پیچیده شد، این اتفاق مربوط به 
گذشته است و نباید می افتاد، اما متأسفانه رخ داد 
البته  و اکنون میراث دار مشکلات گذشته هستیم. 
با تلاش و پیگیری های مداوم صدری، ان شاءالله این 
روی  از  باری  تا  می شود  حل  زودی  به  هم  قضیه 

دوش باشگاه پرسپولیس برداشته شود.

گل های خورده پرسپولیس در ۹ دیدار ابتدایی 
جدی  خطر  زنگ  برتر  لیگ  دوره  یکمین  و  بیست 
برای از دست دادن جام قهرمانی این رقابت ها را به 
صدا در آورده است تا سرمربی سرخپوشان را به فکر 
چاره بیندازد.تیم فوتبال پرسپولیس در پایان هفته 
نهم رقابت های لیگ برتر فوتبال با ۱۶ امتیاز در رتبه 
ششم جدول قرار گرفت. قهرمان پنج دوره گذشته 
این رقابت ها در حالی با صدر جدول فاصله دارد که 
با  آنها  فاصله  تا  باعث شده  تیم های مدعی  نزدیکی 
همدیگر به حداقل رسیده و جایگاه باشگاه ها با هر 

بازی دچار نوسانات زیادی شود.
کسب ۴ پیروزی، ۴ تساوی و یک شکست نتیجه 
عملکرد شاگردان یحیی گل محمدی تا اینجای فصل 
بوده است تا نتایج این تیم باز هم با فصول گذشته 

مقایسه شده و کادر فنی را تحت فشار قرار دهد.
رمزپیروزیازدفاعمیگذشت

پنج  در  پرسپولیس  نتایج  به  اجمالی  نگاه 
برانکو  این تیم نشان می دهد  دوره قهرمانی متوالی 
ایوانکوویچ و یحیی گل محمدی روی استحکام خط 
دفاعی تاکید ویژه داشته اند. تیمی که تاکتیک آن روی 

مالکیت توپ است فرصت کمی را برای موقعیت گلزنی 
استراتژی  می داد.  قرار  حریف  مهاجمان  اختیار  در 
مستحکمی که گل های خورده پرسپولیس را در هر 

فصل کمتر از عدد ۲۰ نگه داشت.
بیشترین گل خورده با میکس یحیی و کالدرون!
و  هجدهم  هفدهم،  برتر  لیگ  در  پرسپولیس 
نوزدهم با برانکو ایوانکوویچ به قهرمانی رسید. این تیم 
در فصل ۱۳۹۶-۱۳۹۵ تنها ۱۴ گل خورده داشت. 
)فصل  برانکو  با  خود  قهرمانی  دومین  در  سرخ ها 
۱۳۹۷ - ۱۳۹۶( ۱۵ گل خورد و در زمان هت تریک 

قهرمانی ها با پروفسور کروات نیز ۱۴ گل خورد.
آماری که در فصل ۱۳۹۹ - ۱۳۹۸ اندکی تغییر 
داشت. پرسپولیس با گابریل کالدرون در دور رفت و 
یحیی گل محمدی در نیمه دوم فصل، ۱۷ گل خورد. 
پنجمین  برای  گذشته  فصل  در  یحیی  که  آماری 
قهرمانی متوالی دوباره بهبود پیدا کرد و با ۱۴ گل 
خورده توانست فصل را با عکس از جام قهرمانی به 

پایان برساند.
شروعضعیفدرقرنجدید

 ۱۴۰۰  -  ۱۴۰۱ فصل  برای  پرسپولیس 

تغییرات زیادی را در لیست بازیکنان خود داشت. 
و  زادگان  کنعانی  محمدحسین  نورالهی،  احمد 
شهریار مغانلو جزو سه بازیکن تأثیر گذار این تیم 
گرفتند.  جدایی  به  تصمیم  تابستان  در  که  بودند 
پرسپولیس  دفاع  قلب  در  زادگان  کنعانی  جدایی 
علیرضا  و  نعمتی  علی  سراغ  یحیی  تا  شد  باعث 
کنار سیدجلال حسینی  در  آنها  تا  برود  ابراهیمی 
و فرشاد فرجی برای اقتدار خط دفاعی تلاش کنند.
با این حال پرسپولیس در ۹ دیدار ابتدایی خود، 
۷ گل خورده داشته است تا حامد لک تنها سه کلین 
خداحافظی  با  که  بانی  دروازه  باشد.  داشته  شیت 
ناگهانی بوژیدار رادوشوویچ دیگر شوک نخواهد گرفت!

گلهایخوردهترسناک
پایتخت در حالی ۷ گل دریافت  سرخپوشان 
کردند که حامد لک در ۶ بازی و رادو در دو دیدار از 
دروازه این تیم حراست کردند. رادو در هر دو بازی 
مقابل گل گهر سیرجان و مس رفسنجان گل خورد 
تا بار دیگر حامد لک درون دروازه بایستد. گل های 
خورده ای که به گفته کارشناسان تعدادی از آنها 
این  مدافعان  و  دروازه بان ها  فردی  اشتباهات  روی 

تیم رقم بخورد.
همهدرانتظاربازگشت»سوپرمن«

قبلی  دیدار  چهار  در  حسینی  سیدجلال 
پرسپولیس غایب بود تا سرخ ها دو پیروزی و دو تساوی 
داشته باشند و دروازه حامد لک در بازی با صنعت نفت 
آبادان، نفت مسجد سلیمان و استقلال تهران بسته 
ماند تا خیال هواداران بابت جانشینان او نظیر نعمتی 
و فرجی راحت شود اما سرخ ها مقابل هوادار، دو گل 
دریافت کردند. گل خوردن هایی که روی اشتباهات 
خط دفاعی و دروازه بان این تیم حاصل شد تا بار دیگر 
طرفداران پرسپولیس چشم به راه بازگشت سیدجلال 

حسینی به قلب دفاع تیم خود باشند.
استراتژیتغییرمیکند؟

گل های خورده پرسپولیس در پنج بازی ابتدایی 
باعث شد تا یحیی گل محمدی تاکتیک دفاعی تیم 
را تغییر دهد. او با آوردن کمال کامیابی نیا به عنوان 
هافبک دفاعی فاصله بین خط میانی و مدافعان خود 
را کاهش داد اما گل خوردن این تیم مقابل هوادار 
باعث شده تا احتمال تغییر در استراتژی این تیم قوت 

پیدا کند.

به  نسبت  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  سرپرست 
اعتراض باشگاه نفت مسجد سلیمان واکنش نشان 
داد.حواشی دیدار نفت مسجد سلیمان و ذوب آهن 
که در ورزشگاه بهنام محمدی با تساوی یک بر یک 
بیانیه  از  و پس  دارد  ادامه  یافت، همچنان  خاتمه 
باشگاه نفت MIS و پاسخی که کاپیتان سبزپوشان 
اصفهانی داشت، محمود یزدخواستی سرپرست تیم 
فوتبال ذوب آهن اصفهان نیز به آن وارد شد و در 
گفتگو با سایت باشگاه در ارتباط با دیدار تیمهای 
صحبت  اینطور  مسجدسلیمان  نفت  و  آهن  ذوب 

کرد: با احترام به تیم محبوب نفت مسجدسلیمان 
باید بگویم که از این مساوی راضی نیستیم، چون 
برای سه امتیاز این مسابقه با اختلاف برنامه ریزی 
بدست  موقعیت های  بازیکنانمان  اگر  بودیم.  کرده 
بازی  این  نتیجه  می کردند  گل  به  تبدیل  را  آمده 

خیلی فرق می کرد. 
داد:  ادامه  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  سرپرست 
روی  خورشیدی  اشکان  آقای  قضاوت  من  به نظر 
اگرچه  که  معتقدم  و  نداشت  تأثیری  بازی  نتیجه 
همه تیم ها حق اعتراض دارند، ولی قبل از اعتراض 

قوانین  زمانی که  کنند.  مطالعه  جدید  قوانین  باید 
جلسه  یک  در  کرد  تغییر  دست  با  توپ  برخورد 
کردیم  دعوت  داوری  کارشناس  یک  از  آموزشی 
بازیکنان  و  به اطلاع کادر فنی  را  قوانین جدید  تا 
مس  با  مسابقه  روز  در  هم  همین  برای  برساند. 
زانوی  به  توپ  جریمه  محوطه  در  که  رفسنجان 
لمس  را  دستش  بعد  و  کرد  برخورد  مس  بازیکن 
تکلی  ما روی  اعتراض  نداشتیم.  اعتراضی  ما  نمود 
بازیکن مس در محوطه جریمه مهاجم ما  بود که 
پنالتی  هم  کارشناس ها  همه  و  کرد  سرنگون  را 

تشخیص دادند. 
یزدخواستی که سابقه بازی در ذوب آهن را 
به  گل  دو  مسابقه  این  در  کرد:  اضافه  دارد،  نیز 
بازیکنان  واقع   در  هم  را  گل  دو  هر  رسید.  ثمر 
سهمی  مسجدسلیمان  نفت  تیم  زدند.  ذوب آهن 
به نظر  اول هم  در زدن گل ها نداشت. قبل از گل 
می رسید توپ از خط طولی زمین خارج شده ولی 
توپ  محل  چون  پذیرفتیم،  را  داور  قضاوت  ما 
اشتباهات  امکان  و  داشت  فاصله  خیلی  داور  از 

سهوی وجود داشت.

مهدی علی نژاد که حدود ۲ سال معاونت ورزش قهرمانی وزارت 
و  کرد  استعفا  خود  سمت  از  گذشته  روز  داشت  عهده  بر  را  ورزش 
این استعفا موافقت کرده  با  هم اعلام شد که وزیر ورزش و جوانان 
است. در خصوص عملکرد علی نژاد در این ۲ سال می توان به موارد 
زیادی اشاره کرد؛ اما در حال حاضر باید انتظاراتی که جامعه ورزش 
از جانشین علی نژاد دارد مطرح شود. این بیان انتظارات می تواند نقشه 

راه معاون آینده ورزش قهرمانی وزارت ورزش باشد.
انتخاباتفدراسیونها،چالشیمهموالبتهقدیمی

از سال های گذشته تا به امروز انتخابات فدراسیون ها به چالشی 
می رود  انتظار  که  چالشی  است.  شده  تبدیل  کشور  ورزش  در  مهم 
برای  چاره ای  جوانان  و  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  آینده  معاون 
این معاونت   از  این خصوص  انتظاری که در  بیندیشد. مهمترین  آن 
می رود این است که اجازه دهد اعضای مجامع فدراسیون ها بدون هیچ 
فشار و تحمیلی به گزینه اصلح برای ریاست فدراسیون رای بدهند. 
انتخابات  در  رای  یک  دارای  ورزش  وزارت  چون  شود  عنوان  اینکه 
فدراسیون  مجمع  اعضای  سایر  با  می تواند  پس  است؛  فدراسیون ها 
ورزش  وزارت  که  چرا  باشد؛  درستی  اظهارنظر  نمی تواند  کند  لابی 
را  فدراسیون ها  انتخابات  در  خود  بی طرفی  و  نظارتی  جایگاه  باید 
حداقل در ظاهر حفظ کند. اصرار به ریاست یکسری افراد در انتخابات 
فدراسیون ها که در میان آن ها مدیران وزارت ورزش بیشترین سهم را 

دارند باعث می شود ورزش کشور متضرر شوند.
اساسنامهجدیدفدراسیونهاومشکلاتش

انتخابات  آیین نامه  مشکلات  حل  با  شد  گفته  اینکه  وجود  با 
هیئت های استانی، در اجرای اساسنامه فدراسیون ها هیچ مانع دیگری 
وجود ندارد؛ اما واقعیت این است که نوشتن اساسنامه واحد برای همه 
فدراسیون ها از اساس اشتباه بوده است. نکته ای که مسئولان سابق 
وزارت ورزش در نظر نگرفتند این بود که این اساسنامه تا زمانی که 
به تایید فدراسیون ها جهانی نرسد قابلیت اجرا ندارد. ضمن اینکه نوع 
اینکه این اساسنامه ها  با یکدیگر متفاوت است.  فعالیت فدراسیون ها 
به فدراسیون های جهانی ارسال شود و در نهایت نسخه نهایی و مورد 
را  موضوع  این  باشد  فدراسیون ها  پیشین  اساسنامه  مشابه  آن  تایید 
اثبات می کند که تهیه اساسنامه جدید از همان ابتدا اشتباه بوده است.

در  وزارت ورزش  رای  با حق  فدراسیون های جهانی  از  بسیاری 

اشاره شده  به آن  اساسنامه جدید هم  انتخابات فدراسیون ها که در 
برای  رای  حق  این  برای  ورزش  وزارت  پافشاری  و  هستند  مخالف 
ورزش کشور هیچ عایدی ندارد و حتی می تواند تبعات زیادی هم به 

دنبال داشته باشد.
فاصلهایکهبافدراسیونهاافتاده

که  است  این  فدراسیون ها  روسای  توقعات  مهمترین  از  یکی 
معاونت قهرمانی وزارت ورزش را در کنارشان ببینند و نه مقابل خود. 
به  بیشتری  دلگرمی  البته  و  با جدیت  آنها  می شود  باعث  اتفاق  این 
وظایف خود بپردازند. در حال حاضر روسای فدراسیون ها کمتر از حد 
انتظار وزارت ورزش را در مقابله با مشکلات در کنار خود می بینند. 
فدراسیون ها  روسای  بین  گذشته  در  می رسد  نظر  به  دیگر  طرف  از 
مساوات برقرار نبود و برخی از روسای فدراسیون ها بیشتر از سایرین 

مورد لطف وزارت ورزش قرار می گرفتند.
مسئولیتمعاونتورزشقهرمانیفقطپیامتبریکنیست

اتفاقی که در حال حاضر در وزارت ورزش تبدیل به یک عادت 
و  ورزش  وزیر  توسط  مدام  که  است  تبریکی  پیام های  دادن  شده 
معاونانش برای هر موفقیت ورزشی صادر می شود. این موضوع اتفاق 
روی  که  شده  زیادی  تبریک  پیام های  تعداد  آنقدر  اما  نیست؛  بدی 
سابر وظایف و اهداف وزارت ورزش سایه انداخته است. این که تصور 
در  ورزش  وزارت  که  می شود  اثبات  تبریک  پیام های  صدور  با  شود 

موفقیت های کسب شده نقش زیادی داشته یک تصور اشتباه است.
معاونتورزشقهرمانیجایلجبازینیست

باید احساس کنند  همانطور که گفته شد روسای فدراسیون ها 
معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش همیشه در کنارشان حضور دارد 
و نباید شاهد اقداماتی بود که باعث شود این معاونت خودش تبدیل به 
یکی از معضلات ورزش کشور شود. اینکه تلاش شود برخی از روسای 
فدراسیون ها مورد غضب وزیر ورزش قرار بگیرند بدترین اقدامی است 
از  بسیاری  دهد.  انجام  را  آن  می تواند  قهرمانی  ورزش  معاونت  که 
مشکلاتی که در حال حاضر برخی از فدراسیون ها دچار آن هستند با 
گفتگو قابل حل است. به همین خاطر با روسای فدراسیون هایی که 
مورد وثوق معاونت های مختلف وررزش قهرمانی نیستند لجبازی شود 
منصفانه  عنوان  هیچ  به  بگیرد  صورت  آنها  تخریب  برای  اقداماتی  و 

نیست و مهمتر اینکه باعث رکود و پسرفت ورزش کشور می شود.

معاونورزشقهرمانیفوتبالزدهنشود
به  متعلق  باشگاه  دو  پرسپولیس  و  استقلال  اینکه  به  توجه  با 
وزارت ورزش و جوانان محسوب می شوند ناخودآگاه پای معاون ورزش 
انتظار  اما  باز می شود؛  به حواشی سرخابی ها  این وزارتخانه  قهرمانی 
می رود وی اجازه دهد روند اتفاقات این ۲ باشگاه شکل طبیعی داشته 
باشد و از اقدامات شائبه دار پیرامون استقلال و پرسپولیس پرهیز کند. 
این موضوع در خصوص فدراسیون فوتبال هم صدق می کند. ورود به 
مسائل فدراسیون فوتبال برای مدیران وزارت ورزش جذاب است؛ اما 
این ورود می تواند تنش زا و حاشیه ساز یاشد. به همین خاطر پرهیز از 
اظهارنظر مداوم در خصوص مسائل دو باشگاه پرطرفدارفوتبال ایران 
و همینطور فدراسوین فوتبال یکی از مهمترین نکاتی باشد که معاون 
داشته  کافی  توجه  آن  به  نسبت  باید  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش 

باشد.
سخنپایانی

پرحاشیه  معاونتی  ورزش،   ورزارت  قهرمانی  ورزش  معاونت 
است و فردی که قرار است این معاونت را بر عهده بگیرد باید این 
موضوع مهم را در نظر داشته باشد. به همین خاطر تنها توصیه ای 
حاشیه  ایجاد  باعث  که خودش  است  این  کرد  وی  به  می توان  که 
فدراسیون ها  به  مربوط  حواشی  با  برخورد  در  اینکه  ضمن  نباشد. 
مسائل  پیچیده تر شدن  باعث  که  احساسی  برخورد  فوتبال  البته  و 
موفقیت  توقع  نباید  این صورت  غیر  در  کند.  زیادی  احتیاط  شود 

در این معاونت را داشته باشد.

رایزنی وزیر ورزش با ستاد کرونا برای 
حضورتماشاگران در بازی های ملی

وزیر ورزش و جوانان از رایزنی با ستاد ملی 
مقابله با کرونا به منظور برگزاری با حضور تماشاگر 
جام  مقدماتی  رقابت های  در  ملی  تیم  بازی  های 

جهانی خبر داد.
حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان درباره 
بازی های  برای  ورزشگاه ها  به  تماشاگران  ورود 
ورود  برای  کرد:  اظهار  جهانی،  جام  مقدماتی 
بازی های مقدماتی  برای  استادیوم ،  به  تماشاگران 
کرونا  ملی  ستاد  با  مذاکره  حال  در  جهانی  جام 

هستیم تا مجوزهای لازم اخذ شود.
بر  افزون  وزیر ورزش و جوانان تصریح کرد: 
بین  دستورالعمل های  کرونا،  با  مقابله  ملی  ستاد 
المللی نیز در این زمینه مورد بررسی قرار می گیرد.

وی افزود: یکی دیگر از برنامه های ما در زمینه 
فروشی  بلیط  ورزشگاه ها،  در  تماشاگران  حضور 
الکترونیکی است که در این زمینه باید تکنولوژی 
مورد نظر پیاده سازی شود و مجموع این مباحث 

در جلسه ای جمع بندی و اطلاع رسانی می شود.

نقدی بر فسادستیزی درودگر
 چرا سازمان لیگ گزارش درآمد های 

خود را منتشر نمی کند؟
قابل  اقدامی  هر حوزه ای  در  فساد  با  مبارزه 
از فساد سازمان  رونمایی  برای  اما  ستایش است، 
یافته در هر مجموعه  نیاز به شفافیت در ساختار 
مالی است؛ همان شاخصه ای که در سازمان لیگ 
به  دارد  قرار  ابهام  از  هاله ای  در  همچنان  فوتبال 
طوری که میزان درآمدزایی در فصول گذشته از 

محل تبلیغات محیطی مشخص نیست.
طبیعتاً اگر شفافیت مالی در این میان وجود 
لیگ  باشگاه های  مدیران  از  بسیاری  امروز  داشت 
برتری را دفاع از حقوق و منافع خود مصمم تر از 
هر زمانی گام برمی داشتند، اما وقتی که هیچ سند 
و گزارشی در خصوص درآمد های ناشی از تبلیغات 
محیطی وجود ندارد اساساً امکان بررسی و تحقیق 
نیز وجود ندارد به همین دلیل حتی اگر فسادی 
هم در این مجموعه وجود داشته باشد قابل اثبات 

نیست.
وی  همکاران  دیگر  و  درودگر  صادق  اینکه 
خود  کار  اساس  لیگ  سازمان  رئیسه  هیئت  در 
امری  نهاده اند  بنا  فسادستیزی  با  مبارزه  برای  را 
قابل تقدیر است، اما بهتر است قبل از این رسالت 
بزرگ، آن ها درباره میزان درآمد های حاصله از این 
به  و جامع  به صورت شفاف  را  توضیحاتی  محل 
افکارعمومی ارائه دهند تا مردم متوجه شوند چه 
فعل و انفعالاتی صورت گرفته و چه مقدار از این 
محل به حساب باشگاه های لیگ برتری واریز شده 

است.
تبلیغات محیطی  تنها  البته که محل بحث 
برگزاری  از  ناشی  دیگر  درآمد های  بلکه  نیست 
که  است  بحث  محل  بین  این  در  نیز  مسابقات 
هیچ گونه شفاف سازی در خصوص آن ها نیز انجام 
نگرفته است. به عنوان مثال ماجرای سهم سازمان 
لیگ از قرارداد حرفه ای بازیکنان با باشگاه ها که با 
اعتراض جدی کاپیتان های استقلال و پرسپولیس 
و دیگر بازیکنان فوتبال ایران مواجه شد یکی از 
این مباحث بود که سازمان لیگ به جای شفاف 
واسطه  به  استقلال  کاپیتان  از  داد  ترجیح  سازی 
طرح این موضوع و انتقاد از مدیریت این سازمان 
در  که  هرچند  کند.  انضباطی شکایت  کمیته  به 
نهایت کمیته انضباطی وریا غفوری را در این ماجرا 
تبرئه کرد، اما به یاد نداریم سازمان لیگ بابت این 
اتفاق عذرخواهی کرده و یا با انتشار اسناد و مدارک 

مرتبط درباره این موضوع پاسخگو باشد.
لیگ  باشگاه های  از  بسیاری  برای  طرفی  از 
برتری این پرسش مطرح است که درآمد سازمان 
لیگ با یک رسانه خاص که به صورت اختصاصی 
بازی های لیگ بیستم را پوشش تصویری می داد و 
در فضای مجازی اقدام به انتشار این تصاویر می کرد 
به چه  این محل کجا و  بوده و درآمد  چه مقدار 
آن محل  از  باشگاه ها  و سهم  شکلی هزینه شده 

چقدر بوده است؟
موضوع درآمد های دیگر سازمان لیگ از محل 
برگزاری مسابقات نیز همچنان جای ابهام دارد تا 
زمانی که این سازمان گزارشی شفاف در خصوص 
درآمد های خود از حوزه فوتبال ارائه نکند نمی توان 
متوجه شد درودگر و همکارانش در سازمان لیگ تا 
چه میزان به رسالت واقعی خود بابت مبارزه با فساد 

به درستی عمل کرده اند.

 گوچی و یک کروات 
در سبد خرید تراکتور

تراکتور در حال مذاکره با یک بازیکن کروات 
معرفی شده  باشگاه  به  توسط سرمربی  که  است 

است.
باشگاه تراکتور بخش قابل توجهی از زمان و 
تمرکز خود در نقل و انتقالات تابستانی را به حل 
مشکل پنجره بسته اختصاص داد. با توجه به جدایی 
تعداد زیادی از بازیکنان شاخص بعد از پایان لیگ 
بیستم و عدم جذب جانشین های مناسب برای 
آنها، تراکتور در این فصل به شدت با کمبود بازیکن 

دست و پنجه نرم می کند.
متحمل شدن ۵ باخت در ۹ مسابقه به خوبی 
نشان دهند شرایط تراکتور در لیگ بیست و یکم 
است. این تیم بعد از متحمل شدن دو باخت متوالی 
مقابل آلومینیوم و مس رفسنجان تا رتبه دوازدهم 
پایین آمد و این شرایط به هیچ عنوان مورد پذیرش 
بازهم  این روزها  هوادارانش نیست؛ هوادارانی که 
مجازی شنیده می  فضای  در  اعتراضشان  صدای 

شود.
باشگاه تراکتور برای بهتر کردن اوضاع در کوتاه 
مدت به دنبال جذب چند بازیکن است؛ بازیکنانی 
که تحت قرارداد هیچ باشگاهی نیستند و می توانند 
بلافاصله به جمع سرخ پوشان ملحق شوند. یکی 
از این بازیکنان رضا قوچان نژاد است. بعد از اینکه 
مهاجم پیشین تیم ملی اعلام کرد هنوز از فوتبال 
خداحافظی نکرده، بحث حضور او در لیگ برتر بار 
دیگر داغ شد و آن گونه که از باشگاه تراکتور خبر 
می رسد، کادر فنی سرخ پوشان مشغول بررسی 
تایید این  عملکرد قوچان نژاد است و در صورت 
بازیکن، تراکتوری ها مذاکرات خود را با و شروع 

خواهند کرد.

 وقتی مدیران پدیده وعده استخدام 
سرمربی خارجی می دهند

بی اطلاعی از قانون یا وعده درمانی؟
از  میثاقیان  اکبر  برکناری  از  پس 
مدیران  حالا  پدیده  نشین  قعر  تیم  مربیگری 
بعدی  سرمربی  که  دارند  اصرار  باشگاه  این 
این  کنونی  شرایط  با  اما  است،  خارجی  آن ها 
باشگاه به هیچ عنوان آن ها طبق قانون قادر به 
توافق با مربی خارجی برای هدایت این باشگاه 

ادامه رقابت های لیگ برتری نیستند. در 
فدراسیون  مسئولان  از  یکی  گفته  به 
کارگیری  به  نحوه  نامه  آئین  در  فوتبال 
باشگاه ها  است  آمده  خارجی  مربی  و  بازیکن 
بازیکن  و  مربی  جذب  به  قادر  شرایطی  در 
انضباطی  باز  خارجی هستند که دارای پرونده 
حال  در  پدیده  باشگاه  که  حالی  در  نباشند 
حاضر درگیر دو پرونده است و به هیچ عنوان 
حائز شرایط لازم برای استخدام مربی خارجی 
ایتالیایی  مربی  کوزین  می شود،  نیست.گفته 
دلیل  به  پیش  چندی  که  باشگاه  این  سابق 
فیفا  به  شکایت  با  مطالباتش  پرداخت  عدم 
پنجره نقل و انتقالاتی این تیم را مسدود کرده 
بازگشایی  به  رضایت  مشروط  صورت  به  بود 
باشگاه  این  تا  است  داده  باشگاه  این  پنجره 
اما  کنند،  پرداخت  را  او  بدهی  وقت  اسرع  در 
بدقولی مسوولان پدیده باعث نارضایتی شدید 
وی شده به شکلی که حالا قصد دارد با ارسال 
آن ها  به  را  موضوع  این  فیفا  به  دیگر  نامه ای 

اعلام کند.
بازیکن  اسلاوو  میروسلاو  دیگر  طرفی  از 
پرداخت  عدم  دلیل  به  نیز  پدیده  اوکراینی 
به فیفا شکایت کرده  باشگاه  این  از  مطالباتش 
که موفق شده رای ۴۰۰ هزار دلاری علیه این 
باشگاه بگیرد، هرچند مدیران پدیده بابت این 
کردند،  اعتراض  ورزش  عالی  دادگاه  به  حکم 
اما بعید است این شکایت به کلی از بین برود 
از این رو آن ها با یک دردسر دیگر نیز در این 

میان رو به رو هستند.
المللی  بین  شکایت  دو  این  کنار  در 
سیدمهدی  جمله  از  تیم  این  سابق  مربیان 
عدم  دلیل  به  نیز  مهاجری  رضا  و  رحمتی 
باشگاه  این  مدیران  از  خود  مطالبات  پرداخت 
دو  کنار  در  شکایت ها  این  که  کردند  شکایت 
این  انضباطی  پرونده  می تواند  دیگر  شکایت 
رویایی  تا  کند  همیشه  از  سنگین تر  را  باشگاه 
بحران  تیم  برای  خارجی  سرمربی  استخدام 

زده شهرخودرو نقش برآب شود.
این  تمام  باشگاه  این  مدیران  اگر  حتی 
دردسر جدید  تازه  کنند،  پرداخت  را  مطالبات 
رو  پیش  بانکی  نامه  ضمانت  نام  به  دیگری 
ضمانت  این  دریافت  که  می گیرد  قرار  آن ها 
این مجموعه را دچار  بانکی قطعا مدیران  نامه 

یک بحران مالی دیگر خواهد کرد.
با  آن ها  می رسد  نظر  به  اساس  این  بر 
وجود این سناریوی تبلیغاتی که بیشتر مصرف 
گفتار درمانی دارد، ادامه رقابت های لیگ برتر 
به  لیگ  تا  کنند  ایرانی سپری  مربی  یک  با  را 

روز های آخر خود نزدیک شود.

غیبت وریا مقابل سپاهان قطعی شد؟
نیز  تیمش  امروز  تمرین  در  غفوری  وریا 
برابر  او  غیبت  صورت  بدین  تا  نکرد  شرکت 

قطعی شود. تقریبا  سپاهان 
باید  استقلال  که  گفت  توان  می  تقریبا 
در دیدار برابر سپاهان نیز بدون کاپیتان خود 
جدال  در  بدموقع  مصدومیت  برود.  میدان  به 
از  وریا غفوری پس  تا  است  باعث شده  آبادان 
دیدارهای مقابل پرسپولیس و پیکان، حالا در 
آستانه از دست دادن نبرد فوق العاده حساس 

بگیرد. قرار  مقابل سپاهان 
دچار  نفت  صنعت  برابر  دیدار  در  که  او 
که  کرد  نمی  هم  را  فکرش  شد،  مصدومیت 
میزان دوری او از میادین تا این اندازه افزایش 
یابد. در شهرآورد بزرگ پایتخت غیبت غفوری 
پیکان  برابر  دیدار  در  اما  شد  حس  وضوح  به 
جای  توانستن  حدودی  تا  او  های  تیمی  هم 

را پر کنند. خالی کاپیتان تیمشان 
برگزاری  تا زمان  روز   ۲ فاصله  و در  حالا 
نتوانسته  هنوز  غفوری  وریا  تهران،  شهرآورد 
کند.  پیدا  حضور  تیمش  تمرینات  در  است 
از  پیش  استقلال  تمرینی  جلسه  آخرین  فردا 
حتی  و  شود  می  برگزار  سپاهان  برابر  دیدار 
برسد،  هم  تمرینی  جلسه  این  به  غفوری  اگر 
بسیار بعید به نظر می رسد که فرهاد مجیدی 
قرار  تیمش  ترکیب  در  را  بازیکن  این  ابتدا  از 
حساسی  نبرد  استقلال  شکل  هر  دهد.به 
دارد  پیش  در  اصفهانی  زردپوشان  مقابل 
یک  به  تبدیل  توانست  می  غفوری  حضور  و 
و  شده  ها  آبی  جمع  در  روحی  سنگین  وزنه 
بازیکن  این  های  توانایی  روی  نیز  کادرفنی 
باعث  وریا  غیبت  اکنون  اما  کند.  باز  حساب 
تری  آسوده  خیال  با  نیز  ها  اصفهانی  تا  شده 
هایش  برنامه  باید  مجیدی  و  شده  زمین  وارد 
سایر  های  توانایی  براساس  را  راست  سمت  از 

بچیند. بازیکنان 

تاریخ برگزاری مجمع عمومی و 
انتخاباتی کمیته ملی المپیک مشخص شد

ملی  کمیته  عمومی  روابط  اعلام  طبق 
روسای  از  تعدادی  درخواست  پیرو  المپیک، 
هایشان  فدراسیون  انتخابات  که  فدراسیون ها 
اینکه  با توجه به  در دی ماه برگزار می شود و 
مجمع  ندارند،  را  انتخابات  در  نام  ثبت  امکان 
برگزار  تاخیر  با  کمیته  انتخاباتی  و  عمومی 
حضور  فرصت  فدراسیون ها  این  تا  می شود 
ملی  کمیته  انتخابی  مجمع  در  نام  ثبت  و 

باشند. را داشته  المپیک 
نشست  مصوبه  طی  منظور  همین  به 
کمیته  اجرایی  هیات  نشست  هفتمین  و  نود 
حضور  با  مجمع  برگزاری  جهت  المپیک  ملی 
انتخاباتی  و  عمومی  مجمع  اعضاء،  حداکثری 
شنبه  سه  روز   ۱۴ ساعت  المپیک  ملی  کمیته 
فارسی  استاد  سالن  در  ماه  اسفندماه   ۱۷

برگزار می شود. المپیک  آکادمی ملی 
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